
 

Influenssarokotukset 

 

Influenssarokotus antaa suojaa kausi-influenssaa sekä sen aiheuttamia jälkitauteja, kuten 

korvatulehdusta ja keuhkokuumetta vastaan. Se ei suojaa tavalliselta nuhakuumeelta eikä 

lintuinfluenssalta. 

Jos haluat ottaa kausi-influenssarokotuksen, ota yhteyttä vastaanottokeskuksen sairaanhoitajaan, 

niin saat asiasta tarkempaa tietoa. Riskiryhmään kuuluville ja heidän läheisilleen ja samassa 

taloudessa asuville rokotus on maksuton. Muille kuin edellä mainittuihin ryhmiin kuuluville 

rokotus on maksullinen. Riskiryhmiä ovat: raskaana olevat, kaikki 65 vuotta täyttäneet, alle 7-

vuotiaat lapset, sairauden tai hoidon vuoksi riskiryhmiin kuuluvat. 

 

Вакцинации против гриппа 

 

Вакцинация против гриппа защищает от сезонного гриппа, и от болезней, которых сезонный 

грипп может вызывать, как например отит и пневмония. Вакцинация не защищает от 

простуды или птичьего гриппа. 

Если вы хотите получать прививку от гриппа, обратитесь к медсестре приемного центра, 

чтобы узнать больше. Вакцинация проводится бесплатно для людей из групп риска, их 

близких родственников и лиц, проживающих вместе с ними. В других ситуациях получение 

прививки платно. 

К группе риска относятся: беременное лицо, люди старше 65 лет, дети младше 7 лет или по 

причине, связанной с болезнью или лечением. 

 

Influenza vaccination 

 

Influenza vaccination provides protection against seasonal influenza and its after-effects, such as 

ear infections and pneumonia. It does not protect against the common cold or avian flu. 

If you want to get the seasonal flu vaccine, please contact the nurse at the reception centre for 

more information. Vaccination is free of charge for people of high-risk group, their relatives and 

people living in the same household. Others will be charged for getting a vaccination. Risk groups 

are: pregnant women, all persons aged 65 and over, children under 7 years, persons of high-risk 

group due to a disease or treatment. 
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